
Sirbma-Sirma IL 
Årsmøte 2024 Jahkecoahkkin 

Tid: 21. mars 2024 kl. 18.00- 20.00 
Sted: Sirpma gilivisti / Sirma grendehus 

Fremmøtte: 
I Sirma: Lone Johanne Nilssen, Espen Reisænen, Trine Guttorm, Hans Ari B. Varsi, Roald 
Hanssen, Monica Balto Anti, Britt Som by, Thomas Hilt, Leif Varsi, Eirik A. Ravna, Per Torleiv 
Ravna, Per Ove Måsø, Tanja Therese Haugen og Synnøve Solbakk. 
Digitalt: Agnar Varsi, Kaisa Hjelløkken, Jørvin Dervola, Petter D. Johansen, Ingvar D. 
Johansen, Ole Henrik Som by, Iris Somby, Kari Anne Bø og Miriam Basma Arntzen. 

Saksliste: 
01/24 Godkjenne de stemmeberettigede 
02/24 Valg av dirigent 
03/24 Valg av protokollfører 
04/24 Velge to medlemmer til å underskrive protokollen 
05/24 Godkjenne innkallinga 
06/24 Godkjenne sakslista 
07 /24 Godkjenne forretningsorden 
08/24 Behandle idrettslagets årsberetning 
09/24 Behandle idrettslagets regnskap, styrets økonomiske beretning og kontrollutvalgets 

beretning 
10/24 Behandle forslag og saker 
11/24 Fastsette medlemskontingent på minst kr 50 og treningsavgift, eller gi fullmakt til å 

fastsette treningsavgifter 
12/24 Vedta idrettslagets budsjett 
13/24 Behandle idrettslagets organisasjonsplan 
14/24 Foreta valg 

Sak 01/24 Godkjenne de stemmeberettigede 
Vedtak: Alle fremmøtte ble enstemmig godkjent som stemmeberettigede. 

Sak 02/24 Valg av dirigent 
Forslag fra Britt Somby: Monica Balto Anti som møteleder. 
Vedtak: Enstemmig valgt. 

Sak 03/24 Valg av protokollfører 
Forslag fra Britt Somby: Synnøve Solbakk som protokollfører. 
Vedtak: Enstemmig valgt. 

Sak 04/ 43 Valg av to medlemmer til å underskrive protokollen 
Forslag fra Monica Balto Anti: Roald Hanssen og Eirik A. Ravna. 



Vedtak: Enstemmig valgt. 

Sak 05/24 Godkjenne innkallinga 
Vedtak: Innkallinga ble enstemmig godkjent. 

Sak 06/24 Godkjenne sakslista 
Vedtak: Sakslista ble enstemmig godkjent. 

Sak 07 /24 Godkjenne forretningsorden 
Monica Balto Anti fremmet følgende forslag: Årsmøtet gjennomføres iht loven. De digitale 
deltakerne har samme rettigheter. 
Vedtak: Enstemmig godkjent. 

Sak 08/24 Behandle idrettslagets årsberetning 
Styrets fremla forslag til årsmelding for 2024. 

Merknad fra Eirik A. Ravna: Til punkt 3, ide 3 i årsmeldinga: Det har vært opptil 56 badende på 
folkebadet. 

Merknad fra Monica Balto Anti: Til punkt 4.1, side 4 i årsmeldinga: Gapahuken er satt opp på 
Ruovdesuolu i samarbeid med bygdelaget. 

Vedtak: Fremlagte årsmelding for 2024 med foreslåtte endringer ble enstemmig vedtatt. 

Sak 09/24 Behandle idrettslagets regnskap, styrets økonomiske beretning, 
kontrollutvalgets beretning 
Styret fremla årsregnskap for 2023 med kontrollutvalgets rapport. 

Vedtak: Fremlagte årsregnskap for 2023 med kontrollutvalgets rapport ble enstemmig 
godkjent. 

Sak 10/24 Behandle forslag og saker 
10.1 Fra styret: Retningslinjer for utdeling av hederstegn og valg av en komite på tre personer for 
utnevnelse av hederstegn: 

1. Hederstegn utdeles opptil en gang i året i forbindelse med årsmøtet. 
2. Hederstegn utnevnes til et medlem som over tid har fremstilt seg som et godt 

forbilde i laget enten som utøver, trener, tillitsverv, frivillig eller på annen måte en 
ressurs for laget. 

3. Lagets medlemmer foreslår kandidater som fortjener heder og ære for sin innsats 
med en begrunnelse. 

4. Årsmøtet velger en komite på tre personer som foreslår en kandidat for utnevnelse 
hederstegn på grunnlag av mottatte forslag. 

10.2 Fra styret: Ungdomsrepresentant i styret. 

10.3 Fra styret: Cheerleading/dans foreslås opprettes som egen gren og i nytt særforbund {se 
sak 13/24). 
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4. Fra Jan Helge Balto: Renovering av fotballbua for bevaring av utstyr. Styrets forslag: Foreslås lagt 
inn i budsjettet, se sak 12/24. 

5. Fra styret: Frisbee golf. Ole Henrik Somby orienterte om at det ble søkt og innvilget kr. 50.000 
fra SNN-samfunnsløftet til 9-hulls frisbee-golf-anlegg. Kostnadsoverslaget er på ca. kr. 
150.000. Det må imidlertid søkes om ytterligere finansiering for å kunne realisere prosjektet, 
f.eks FeFos grønne midler, fylkeskommunen for forenkla idrettsanlegg. I tillegg må det søkes 
grunneier om tillatelse til et slikt anlegg i lysløypeområdet i Tanabru. 

Vedtak: Sak 10.1, 10.3 og 10.4 ble vedtatt som foreslått. Sak 10.2 fremmes som 
lovendringssak til neste årsmøte, og sak 10.55 følges opp av styret i samarbeid med Ole 
Henrik Somby. 

Sak 11/24 Fastsette medlemskontingent på minst kr 50 og treningsavgift, eller gi 
fullmakt til å fastsette treningsavgifter 
Styrets forslag: Beholde dagens kontingentsatser: kr 400 kr for familiemedlemskap, kr 200 kr 
for enkeltmedlemmer og kr 100 for pensjonister/trygdede. Styret får i fullmakt til å fastsette 
eventuelle treningsavgifter. 

Vedtak: Enstemmig vedtatt. 

Sak 12/24 Vedta idrettslagets budsjett 
Styret fremla forslag til budsjett for 2025. 

Vedtak: Fremlagte budsjett for 2024 ble enstemmig vedtatt. 

Sak 13/24 Behandle idrettslagets organisasjonsplan 
Styret fremla forslag til organisasjonsplan for 2024: 

Forslag fra Britt Somby: Under oppgaver for styret legges inn punktet: 
• Fokus på samisk språk, kultur og identitet. 

Vedtak: Fremlagte forslag til organisasjonsplan med tilleggsforslag ble enstemmig vedtatt. 

Sak 14/24 Foreta valg 
a) Styret: 
Valgkomiteens forslag: 
Leder: Monica Balto Anti (2024-2025) 
Nestleder: Agnar Varsi (2024-2026) 
Styremedlem: Lone Johanne Reisænen Nilssen (2024-2026) 
2. varamedlem May Synnøve Trosten (2024-2026) 

Styremedlemmene Per Ove Måsø og Synnøve Solbakk, 1. varamedlem Leif Varsi og 3. 
varamedlem Erlend Skippervik Sætre var ikke på valg. 

Vedtak: 
Monica Salto Anti ble enstemmig valgt som leder for 1 år. 
Agnar Varsi, Lone Johanne Nilssen og May Synnøve Torsten ble enstemmig valgt som 
henholdsvis nestleder, styremedlem og 2, varamedlem for 2 år. 
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b) Kontrollutvalg med (minst) to medlemmer og (minst) ett varamedlem 
Valgkomiteens forslag: 
Medlemmer: Finn-Arne Bieski-Selfors (leder} og Tormod Varsi, varamedlem: Yvonne 
Johannesen. 
Vedtak: Enstemmig valgt. 

c) Representanter til ting og møter i de organisasjonsledd idrettslaget har representasjonsrett 
eller gi styret fullmakt til å oppnevne representantene. 
Forslag fra Synnøve Solbakk: Styret får i fullmakt til å oppnevne representantene. 
Vedtak: Enstemmig vedtatt. 

d) Valgkomite med leder og to medlemmer 
Forslag fra Monica Balto Anti: Espen Reisænen (leder), Camilla Kallianen og Per Torleiv Ravna. 
Vedtak: Enstemmig valgt. 

e) Eventuelt øvrige valg i henhold til idrettslagets organisasjonsplan: 
Anleggs- og aktivitetsgruppe Sirbmå: 
Valgkomiteens innstilling: Tor Asle Varsi (leder}, Leif Erik Varsi og Monica Balto Anti. 
Vedtak: Enstemmig valgt. 

Fri id rettsgruppe: 
Valgkomiteens innstilling: Tom Hansen (leder}, Kaisa Hjelløkken og Jørvin Dervola. 
Vedtak: Enstemmig valgt. 

Sykkel- og trlatlongruppa: 
Valgkomiteens innstilling: Lone Johanne Reisænen Nilssen (leder), Kjell-Magne Iversen og Stein 
Joks. 
Vedtak: Enstemmig valgt. 

svt-gruppa: 
Valgkomiteens innstilling: Lise Marianne Johansen (leder), Kjell-Magne Iversen og Signe Trosten. 
Vedtak: Enstemmig valgt. 

Sirpmå mokten&dånsun (cheer): 
Valgkomiteens innstilling: Benedicte Mlklavfin (leder), Kristine Stølen og Yngve Kollstrøm. 
Vedtak: Enstemmig valgt. 

Komite for utdeling av bedertegn (se sak 10): 
Forslag fra Agnar Varsi: Jan Helge Balto, Hans Ari Varsi og Kari Anne Bø. 
Vedtak: Enstemmig valgt. 

Møtet hevet kl. 20.00. 

Sirbrna 21. mars 2024 

Roald Hanssen 

1?oc,_tJkr\~ 
Eirik A. Ravna. 
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